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Jaarverslag 2015 – 2016 Docos Tafeltennis 

 

 

Het jaar 2015 – 2016 is een jaar geweest waarin weer veel competitieteams de strijd zijn 

aangegaan, er enthousiast werd deelgenomen aan de clubkampioenschappen enkel en 

dubbel, en het jaar 2016 voor de vereniging feestelijk is gestart met het Nieuwjaarstoernooi. 

De voorbereiding op het jubileum “65-jaar Docos Tafeltennis” lijkt op het moment van 

schrijven te duiden op een geslaagde jubileumdag. Vanuit de NTTB ontvingen we het bericht 

dat Docos in grootte de tiende vereniging van Nederland is. 

 

 

1. Bestuurlijke zaken 

 

Het bestuur van Docos is afgelopen jaar gevormd door Yolanda Bloemen (secretaris), Ria van 

Cassel (gebouw), Matthijs Apperloo (penningmeester), Ferry Veijgen (PR/ communicatie), 

Sebastiaan Veijgen (jeugdzaken), Jan Abbink (wedstrijdsecretaris) en Wim Vreeburg 

(voorzitter). 

Niet alles was zonneschijn: de laatste maanden was er boven het verenigingsfirmament een 

donkere wolk. Een donkere wolk door het onverwacht grote aantal opzeggingen van leden. 

De redenen zijn uiteenlopend: verhuizing, andere sport, degradatie naar afdeling, 

overlijden… De afgelopen jaren werd de uitstroom (ongeveer) gecompenseerd door nieuwe 

instroom. Dit jaar was dat slechts beperkt het geval; instroom was er gelukkig vooral in de 

jeugdige groep, met als gevolg dat het aantal jeugdspelers gelijk is gebleven. Maar het aantal 

spelers en speelsters in alle andere leeftijdsklassen vanaf 20 jaar is merkbaar afgenomen. 

Een ontwikkeling die ook voor de NTTB in totaal geldt en ook voor de andere sportbonden. 

Wij hebben een aantal aanzetten gegeven om tafeltennis en ledenwerving te promoten in 

contacten met basisscholen, scholierentoernooien en aanwezigheid in buurten. Een meer 

planmatige aanpak daarvan is nodig. Ledenbehoud komt naar voren in stimulering van 

competitiespelen, trainingsgroepen en deelname aan evenementen. Voor de jeugd en 

jongere senioren zal een plan worden uitgewerkt. Tijdens de ALV nodigen we alle leden uit 

om een inbreng van ideeën te leveren bij een discussie over aanzet Jeugdplan en aanzet plan 

ledenwerving. 

Landelijk was de plastic bal al in 2015 ingevoerd, voor de afdelingscompetities is de 

invoering geregeld per januari 2016. Binnen enkele weken hebben we ervaren dat het 

verbruik van de (duurdere) plasticballen erg hard ging. We hebben daarom direct een 

stringent ballenbeleid ingevoerd. Voor zover we dit nu kunnen overzien is het verbruik 

daardoor naar “gebruikelijk” niveau teruggebracht. Dit ballenbeleid willen we daardoor ook 

in 2016 – 2017 voortzetten. 

Met ambtenaren van de gemeente Leiden is een aantal keren contact geweest om 

helderheid te krijgen over de accommodatie. Die helderheid hebben zij ons nog steeds niet 

kunnen geven. Noodzakelijke reparaties, onder meer het oplappen van de vloer, het 

vervangen van het plafond boven de bar, zijn uitgevoerd. Daarnaast hebben wij onder meer 

door het bijwonen van bijeenkomsten de ontwikkelingen in de NTTB, zowel landelijk als 

afdeling West, gevolgd. 

Maandelijks is het bestuur bijeengekomen, waarbij de voortgang per beleidsthema 

besproken is en het beleidsplan 2012 – 2016 daarbij de onderlegger is geweest. Hierna 

volgen de verslagen per beleidsthema. Daarnaast is het beleidsplan 2012 – 2016 
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toegevoegd. Veel zaken uit dit beleidsplan zijn ook voor de periode na 2016 van belang. Voor 

het bestuur in deels nieuwe samenstelling de taak om tot een nieuw beleidsplan te komen 

(2017 – 2020) waarbij de doelen op onderwerpen als toptafeltennis, jeugdbeleid, 

ledenwerving en ledenbehoud opnieuw geformuleerd moeten worden. Tijdens de ALV 

kunnen hierover al gedachten worden meegegeven. 

 

 

2. Competitie najaar 2015 en voorjaar 2016 

 

Landelijke seniorenteams 

 

Het gehele seizoen is Docos met twee landelijke damesteams in de competitie uitgekomen. 

In de najaarscompetitie 2015 kwamen Sophie Dijkers, Janneke de Geus, Romy Vastenburg, 

Nadia Huizer en Stefanie van Genegen uit voor het eerste damesteam. Het team kwam uit in 

de eerste divisie en eindigde op een derde plaats. Hierdoor plaatste het team zich voor de 

eerste divisie poule A in de voorjaarscompetitie.  

 

De eerste divisie poule A was een nieuw fenomeen dit seizoen. De nummer één aan het 

einde van het najaarsseizoen plaatst zich voor de eredivisie en de nummer twee speelt een 

promotie-/degradatiewedstrijd met de nummer drie van de play-downs van de eredivisie. 

De resterende teams in de eerste divisie poule A mogen in de najaarscompetitie weer in de 

eerste divisie uitkomen. Het team kwam zonder Janneke de Geus uit. Met veel moeite lukte 

het om elke week een team op de been te brengen. Het team eindigde op de laatste plaats, 

maar mag volgend seizoen weer in de eerste divisie uitkomen.  

 

Het tweede damesteam kwam de gehele competitie uit in de tweede divisie. In de 

najaarscompetitie bestond de kern van het team uit Ellen Hoogervorst en Bianca de Haas. 

Hester van Houten, Astrid Hinrichs, Loes Bik, Yolanda Bloemen en Monique Doove zorgden 

er voor dat het team compleet op kon komen. Slechts één keer ging het mis en kwam het 

team slechts met twee speelsters op. 

 

In de najaarscompetitie kwam het eerste herenteam uit in de derde divisie. Het team 

bestond uit Manfred Vastenburg, Marcel Does, Max Verberg, Fred van Oostenrijk en Basim 

Al Hussainy. Helaas kwam het team zeven punten te kort om zich te handhaven. Bijzonder 

om te noemen zijn de drie invalbeurten van Kento Nomura waar hij twee punten wist te 

behalen. Aan het einde van het najaarsseizoen vertrok Marcel Does naar Avanti, Fred van 

Oostenrijk ging weer terug naar HBC en Basim Al Hussainy stopte met tafeltennissen.  

 

 

Afdelingscompetitie senioren 2015-2016 

 

In het najaar van 2015 deden 24 Docos teams mee in de afdelingscompetitie: 

 

• 3 teams in de TOP klasse  

• 10 teams in Noord  
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• 11 teams in de Duocompetitie 

  

Dat was één team meer dan in het voorjaar van 2015. Dit kwam door de introductie van een 

nieuw Duoteam, aangevoerd door Hester van Houten, dat uitkwam in de 5e klasse. Hester 

speelde met twee nieuwe gezichten in de Docos line-up: Robert Marijt en Simon Axelsen. 

 

Drie teams werden in het najaar van 2015 kampioen: 

 

• Team 2, 1e klasse: Peter Plandsoen, André Wiersma, Tjerk Buikstra, Kento Nomura, 

Kay-Yu Guo. 

• Team 5, 3e klasse: Marise Kasteleyn, Martin Thelen, Jeroen Freriks, Frank van 

Haarlem. 

• Team 6, 3e klasse: Johannes Osterloh, Albert Termeulen, Jan Abbink, Fadil Bibuljica, 

Francesco Ratti. 

Vier teams degradeerden: Team 10 (4e kl.), Duo 10 (1e kl.), Duo 8 (5e kl.) en Duo 10 (6e kl.) 

 

In het voorjaar van 2016 deden eveneens 24 Docos teams mee in de afdelingscompetitie: 

 

• 6 teams in de TOP klasse  

• 8 teams in Noord  

• 10 teams in de Duocompetitie 

Netto was er één Docosteam minder dan in het voorjaar. Duo 11 kon door ziekte van Jan Los 

jammer genoeg niet terugkeren in de competitie. Jans teamgenoot Ronald Nieboer ging Duo 

10 versterken als reserve. Duo 3 en Duo 4 fuseerden tot één team bestaande uit Yolanda 

Bloemen, Edwin van Gent, Jiri Stepanovsky, Leon Wichers en Timo Brookman, terwijl Astrid 

Hinrichs deze competitie niet meespeelde. Er werd een nieuw Duoteam gevormd rond de 

jeugdleden Mischa de Zwart en Jonathan van Zijverden onder aanvoering van Sebastiaan 

Veijgen en met Fadil Bibuljica als reserve. Zij kregen een plaats in de 2e klasse en 

handhaafden zich knap in een spannende competitie. In het team van Hester van Houten 

werd Robert Marijt vervangen door nieuwkomer Marco Bennink. 

Het aantal Docosteams in de afdelingscompetitie bleef uiteindelijk gelijk, doordat 

team 1 uit de landelijke competitie degradeerde naar in de hoofdklasse. Team 1 onderging 

tevens een flinke aderlating door het vertrek van Marcel Does, Fred van Oostenrijk en Basim 

Al Hussainy. Daarnaast was het onzeker hoe vaak Max Verberg kon meespelen, in verband 

met zijn werk. Aanvoerder Manfred Vastenburg vond versterking in Kento Nomura en 

jeugdspeler Michael Bultema, allebei nieuw op dit hoge niveau. Kento en Michael hebben 

zich beiden buitengewoon goed verweerd, waardoor team 1 zich handhaafde in de 
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hoofdklasse en zelfs een plaats in play-offs veroverde. Vooral het sterke spel van Michael 

Bultema was verrassend; hij won bijna driekwart van zijn partijen. 

 

Vier teams werden in het voorjaar van 2016 kampioen: 

 

• Team 4, 2e klasse: Frank Tinkelenberg, Bas van Vliet, Martijn Visser, Ad Verbrugge. 

• Duo 1, 1e klasse: Nadia Huizer, Wim Jägers, Michael Bultema. 

• Duo 3, 2e klasse: Francesco Ratti, Rezgar Mustafa, Jan Abbink. 

• Duo 10, 6e klasse: Diana Koene, Astrid Koppers, Ronald Nieboer. 

Vier teams degradeerden: Team 2 (hfdkl.), Team 3 (1e kl.), Docos 8 (4e kl.), Docos 11 (4e kl.) 

 

 

Afdelingsjeugd  

 

In de najaarscompetitie kwam Docos met vier jeugdteams in de jeugdafdelingscompetitie 

uit.  Het team 5, bestaande uit Imre Hedemann, Igor Ouwerkerk, Simon Karamoy en Ilse de 

Regt, wist ongeslagen het kampioenschap binnen te halen. Imre won zelfs al zijn 

wedstrijden. De andere teams eindigde op de tweede of derde plaats. 

 

In de voorjaarscompetitie kwamen dezelfde vier teams uit. Team 2 en 3 gingen allebei een 

klasse hoger spelen (3e klasse). Ondanks de hogere klasse ten opzichte van het voorafgaande 

seizoen werd team 2 met Casper Plomp, Jelle van Kampen, Yoeri Veltink en Olaf van Daalen 

kampioen. Een mooie prestatie…! De andere jeugdteams eindigden in de middenmoot.  

 

 

 

3. Jeugdtoernooien 

 

 

Maasbracht 20-09-2015 

Jonathan van Zijverden en Roemer Copraij 

 

Hoorn  17+18-11-2015 

Pim Huinen en Jonathan van Zijverden 

 

Assen 19+20-12-2015 

Jelle van Kampen, Yoeri Veltink,  Jonathan van Zijverden en Casper Plomp op  

20-12-2015 uitkomend in C-klasse (zonder licentie) 

Pim 19-12-2015 spelend met B-licentie 

 

NJM 6-12-2015 Pim Huinen > Vervolgronde (verliezersronde) 

 

ZHK  9-01-2016 
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Jonathan van Zijverden, Pim Huinen, Lorenzo Bennink, Yoeri Veltink 5e JKE,  

Casper Plomp 1e JPC, Jelle van Kampen, Simon Karamoy, Imre Hedemann en Igor Ouwerkerk 

 

Tilburg 21-02-2016 

Pim Huinen en Jonathan van Zijverden 

 

Ranglijstfinale 3-04-2016 bij Taverzo 

Jelle van Kampen > B-licentie behaald 

 

Tulpentoernooi 24-04-2016 (vervanging JRLT Nijmegen) 

Yoeri Veltink, Casper Plomp > 1e in B-klasse, 2e Olaf van Daalen (Pecos, tevens teamgenoot 

Casper, Jelle en Yoeri – team 2) en Ilse de Regt 

 

NJK-B 30-04-2016 (op uitnodiging) 

Pim Huinen, Jelle van Kampen, Casper Plomp en Jonathan van Zijverden 

 

 

 

4. Trainingen 

 

In het afgelopen verenigingsjaar zijn de volgende trainingen geweest: 

• maandag : 18:30 - 20:00 uur - Kento Nomura – Selectie 

• dinsdag : 20:00 - 21:00 uur - Fadil Bibuljica - recreanten en 5e + 6e klasse 

• woensdag : 18:00 - 19:30 uur - Bas van Vliet/Peter Milikan - Jeugd 

• woensdag : 19:30 - 21:00 uur - Peter Milikan – gevorderden senioren 

• vrijdag  : 18:00 - 19:30 uur - Sebastiaan Veijgen/Michael Bultema - Jeugd 

• zondag  : 10:00 - 13:00 uur – Ellen Hoogervorst – vrij spelen - alle leden 

 

 

 

5.  PR&C en ledenwerving 

 

Docos maakt voor de eigen interne en externe communicatie gebruik van een eigen website 

en van Social Media, m.n. via Facebook. De ledenadministratie loopt inmiddels ook volledig 

via de website, bijvoorbeeld voor aan- en afmelden als lid, wijziging van persoonsgegevens 

of aan- en afmelden voor de competitie.  

 

Er is een nieuw geautomatiseerd systeem gebouwd voor verzending van de 

contributienota's naar de leden. Dit systeem kan ook worden benut voor verzending van 

nieuwsbrieven en andere gerichte mailingen. Differentiatie naar doelgroep is ingebouwd. 

 

Uitnodigingen van evenementen zijn in het afgelopen jaar ook rechtstreeks via mail gegaan 

naar verenigingen en individuele spelers. De e-mailadressen worden zo veel mogelijk 

centraal opgeslagen, waardoor wij over een actueel en efficiënt systeem voor relatiebeheer 

beschikken. Dit is handig om niet alleen leden, maar ook oud-leden en andere relaties te 

benaderen.  
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Op Facebook plaatst Docos regelmatig berichten over en foto's van de prestaties van de 

landelijke teams, de jeugdteams, spelers op toernooien en de evenementen die Docos 

organiseert.  

 

Daarnaast heeft Docos contact gehad met de volgende organisaties om clinics te verzorgen: 

De Brede School, Stichting 'Thuis op Straat' in de Stevenshof en het Morskwartier, het ROC 

Leiden en de Pacellischool.  

 

Met collega-verenigingen, de gemeente en andere maatschappelijke instellingen zijn en 

worden goede contacten onderhouden.  

 

Docos neemt ook deel aan het gezondheidsproject 'Welzijn op recept', waarvan 'Bewegen 

op recept onderdeel uitmaakt. In samenwerking met Radius Welzijn, Libertas Leiden, 

Qadraat en Activite is gestart met de opzet van een cursus 'Bewegen en tafeltennis voor 

ouderen'. Ook zijn plannen in ontwikkeling om in dit samenwerkingsverband een 

huiswerkbegeleiding voor scholieren op te zetten. 

 

Verder heeft Docos weer twee cursussen georganiseerd in samenwerking met de 

gemeentelijke Schoolsportcommissie. De oktobercursus telde 12 deelnemers, maar voor de 

januaricursus had zich slechts 1 deelnemer aangemeld. Deze laatste cursus is uiteraard niet 

doorgegaan. Het aantal deelnemers aan deze cursussen is de laatste twee jaar merkbaar 

sterk dalende. Belangrijkste oorzaken daarvoor zijn dat de Schoolsportcommissie is 

overgegaan tot inschrijving via internet en dat er een verminderde belangstelling is van de 

jeugd voor de sport in het algemeen en de tafeltennissport in het bijzonder. Inschrijving via 

internet blijkt voor veel mensen een te hoge drempel om zich in te schrijven. Uit de 

oktobercursus zijn 2 nieuwe jeugdleden voortgekomen.  
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6. Ledenaantallen 

 

 

 

Overzicht ledenbestand per 31 maart 2016 

  Man Vrouw Totaal 

  Competitie Recreatie Totaal Competitie Recreatie Totaal 

0-10 1 2 3 1 0 1 4 

10-20 18 9 27 2 4 6 33 

20-30 6 3 9 3 0 3 12 

30-40 10 2 12 3 1 4 16 

40-50 16 4 20 1 2 3 23 

50-60 15 3 18 2 0 2 20 

60-… 20 43 63 4 2 6 69 

  86 66 152 16 9 25 177 

 

 

Overzicht ledenbestand per 31 maart 2015
Man Vrouw Totaal

Competitie Recreatie Totaal Competitie Recreatie Totaal
0-10 3 2 5 1 1 6
10-20 17 7 24 5 3 8 32
20-30 11 2 13 5 1 6 19
30-40 10 5 15 3 2 5 20
40-50 20 4 24 2 2 4 28
50-60 13 9 22 2 1 3 25
60-… 23 47 70 3 3 6 76

97 76 173 20 13 33 206
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7. Evenementen 

 

In het verenigingsjaar 2015-2016 zijn door en bij Docos weer verschillende evenementen 

georganiseerd. Verschillende leden van de club, ouders van jeugdleden en bestuursleden 

hebben zich hiervoor ingezet.  

 

Als afsluiting van het Groot Rijnlandstoernooi werd op 27 juni 2015 een barbecue gehouden, 

waarbij de muziek werd verzorgd door het duo Friendly Fire.  

Op 12 november werd de ALV van NTTB West bij Docos gehouden. Op maandag 30 

november werd de huldiging van de kampioenen van het najaarsseizoen gehouden.  

De clubkampioenschappen dubbel (op 12 december) verliepen heel plezierig. Hetzelfde gold 

voor de kampioenschappen enkel op 19 december. De B en C-poules waren bij dit 

kampioenschap – door het spelen van best of three – redelijk vroeg klaar en daardoor 

konden de spelers van deze poules de finalewedstrijden uit de A-poule bekijken.  

Bij het Nieuwjaarstoernooi  (dit jaar ook wel Nieuweballentoernooi genoemd) op 8 januari 

was de opkomst zeer groot; er waren ook veel niet-leden aanwezig. Op 20 februari vond de 

Grote Docos Pubquiz plaats, een leuke, nieuwe traditie.  

Op 17 april werd het altijd zeer gezellige Docos Mixdubbeltoernooi gehouden.  

De huldiging van de kampioenen van de voorjaarscompetitie vond plaats op 25 april.  

Op 5 mei was een vertegenwoordiging van Docos aanwezig op de braderie aan de Luifelbaan 

(5 Meiplein en Bevrijdingsplein).  

Door het jaar heen werden weer verscheidene klaverjasavonden op Docos georganiseerd.  

Een bijzondere gebeurtenis in dit jaar is de viering op 21 mei van het 65-jarig bestaan van 

Docos tafeltennis. De hele dag worden verschillende programma-onderdelen aangeboden, 

waarvoor leden en oud-leden zijn uitgenodigd. De dag wordt afgesloten met een buffet, met 

muziek van Dave Baaij. 

 

 

8.  Docos bar en gebouw 

 

Het afgelopen verenigingsjaar hebben de leden van de verschillende teams hun bardiensten 

weer goed vervuld. 

Ook de maandagavond die door Joop verzorgd wordt loopt prima. Dit komt de omzet zeer 

zeker ten goede. 

Zoals uit de financiële cijfers blijkt is de winst van de bar goed. Dat is belangrijk voor de club  

want we hebben het afgelopen jaar veel uitgaven gehad. De barcommissie heeft over de 

medewerking van de meeste leden niets te klagen. 

We willen nog wel enkele belangrijke punten goed onder de aandacht brengen. 

Het schoonmaken van de bar: 

- de keuken schoonmaken waarbij de frituurbakken niet vergeten mogen worden. 

- bij het weggaan kijken of alle lichten uit zijn, ook in de kleedkamers. 

- zeer belangrijk is ook het instellen van het alarm, dit is in het afgelopen seizoen nog wel 

eens een paar maal vergeten, 

- en het buitenlicht uit. 

Staat het alarm niet aan en er zou ingebroken worden dan vergoedt de verzekering niets  

Met z`n allen zijn we DOCOS  dus laten we de accommodatie netjes en zo schoon mogelijk 

houden.  
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Ook is ieder lid verplicht één keer per competitiehelft achter de bar te staan. 

Wij gaan er vanuit dat in het nieuwe seizoen de leden weer alle medewerking zullen geven 

om weer een goed resultaat van de bar te behalen.  
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Bijlage 1 

 

 

Beleidsplan 2012 – 2016 Vernieuwen en vasthouden 

 

Vijf jaar geleden heeft het Leidse Sportbedrijf ons voorgehouden op korte termijn te moeten 

verhuizen. Sindsdien heeft dat ons teveel bezig gehouden. Elk jaar leek de verhuizing nu toch 

echt aanstaande te zijn. Zelfs het afgelopen jaar, waarin bekend werd dat het plan voor Huis 

van de Sport definitief verlaten is, heeft het Sportbedrijf ons aangegeven dat elk moment 

verhuizing plaats kan vinden. Jarenlang heeft dit bij ons geleid tot het afzien van 

noodzakelijk onderhoud aan het gebouw. Zomer 2011 hebben we dit achterstallig 

onderhoud toch maar uitgevoerd en gaan we er vanuit dat we nu maar onze aandacht 

moeten richten op het “onderhoud” van de vereniging. Vooral de uitstraling van Docos naar 

de Leidse omgeving is bleekjes en verdient onmiddellijke aanpassing. Hieronder staan de 

contouren voor een nieuw beleidsplan, nu voor de komende vier jaar. Daarin willen we 

vernieuwen waar mogelijk en vasthouden waar nodig is. Ook willen we duidelijkheid of 

Docos voor gezelligheid of voor topsport staat. Dat keert terug in de missie die we 

nastreven. Van daaruit leiden we succesfactoren af. Vanuit de succesfactoren de activiteiten 

en doelen op korte en lange termijn. 

 

Missie: Docos is de belangrijkste verzorger van tafeltennis voor wedstrijdsport en recreatie 

in Leiden en omgeving. 

 

Succesfactoren: 

1. geschikte accommodatie en goed speelmateriaal 

2. uitstraling 

3. aandacht voor jeugd en talenten 

4. aandacht voor breedtesport en recreatie 

5. ledenwerving en -behoud 

6. breed kader 

7. goed financieel beheer 

 

1. Geschikte accommodatie en goed speelmateriaal 

Het huidige gebouw met 14 tafels, ruime kantine en ruime kleedkamers is in 2011 geverfd 

en deels van nieuw hout voorzien. Hoewel de vloer al jaren sleets is, kunnen we naar onze 

inschatting de komende vier jaar hierop nog goed uit de voeten. De openstelling is mogelijk 

zeven dagen en in beginsel 24 uur. Er liggen kansen om de benutting per dag omhoog te 

brengen. Daarnaast geldt dat we voldoen aan de eisen van de brandweer, maar dat zal nog 

wel jaarlijks uitgetest moeten worden. Een belangrijk deel van de leden is geïnstrueerd over 

EHBO en AED, ook dat moet jaarlijks herhaald worden. De bar kan draaien dankzij enkele 

leden die wekelijks de bar bedienen en alle overige leden die een verplichting hebben 

minimaal twee keer per jaar een bardienst te hebben.  

Om de vier jaar dienen de tafels door nieuwe vervangen te worden. Indien nodig ook de 

netjes. Dat had in 2011 moeten plaats vinden, maar zal in 2012 moeten gebeuren. Daarnaast 

aandacht voor bruikbaarheid van de tafeltennisrobots. 

 

2. Uitstraling 
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Nadat twee jaar geleden de eerste divisie Dames en de tweede divisie Heren verlaten is, is 

Docos amper in het nieuws, lees in de Leidse bladen, geweest. Daardoor loopt onze missie 

gevaar. Op twee manieren kunnen we onze uitstraling verbeteren. Van belang is om terug te 

keren op subtop niveau. Voor het eerste damesteam lijken er nu kansen te zijn. Het eerste 

herenteam speelt nu weliswaar in de hoofdklasse, maar een blijvende terugkeer naar de 

derde divisie is haalbaar. Een tweede manier van uitstraling is om ons als vereniging 

bewuster te profileren. Dat kan door nieuwe moderne sportkleding. Het huidige shirt is sterk 

verouderd. Bovendien dragen veel leden dit niet. Het maakt elders indruk als Docos overal 

direct opvalt door hun shirt, we zijn immers kwantitatief sterk. Actie op korte termijn is 

nodig. Daarnaast zal ook een PR / externe communicatie gevoerd moeten worden. De 

interne communicatie via nieuwsbrieven, website en clubblad loopt goed. Het blijft van 

belang die in stand te houden, daarvoor zal versterking van het redactieteam nodig zijn. 

 

3. Aandacht voor jeugd en talenten 

Wil Docos haar missie waarmaken dan is behoud, opvang en spelontwikkeling van de jeugd 

en talenten noodzakelijk. Gestreefd zal worden naar een cultuur waarin talentrijke spelers 

drie keer in de week trainen. Met aandacht voor snelheid, aandacht voor techniek en voor 

conditie. Een selectiegroep van jonge senioren eventueel aangevuld met jonge senioren van 

buurverenigingen, een selectiegroep van gevorderde jeugdspelers, een of twee groepen 

beginnende jeugdspelers en twee groepen van senioren. Daarnaast aandacht voor enkele 

talentrijke spelers door één op één coachting. 

 

4. Aandacht voor breedtesport en recreatiesport 

Naast wedstrijdsport blijft Docos recreatie belangrijk vinden. In dat kader is het goed om 

Sport Overdag uit te breiden naar een middag en/ of een derde ochtend. Ook aandacht voor 

de sociale kanten als aantrekkelijke jeugd- en seniorenevenementen. Daaronder ook 

toernooien. Naast clubkampioenschappen zal ook jaarlijks een jeugdkampioenschap 

gehouden worden. 

 

5. Ledenwerving en behoud 

Vanwege onze missie is het van belang voortdurend leden te werven en deze te behouden. 

Daarbij richten we ons op Leiden, maar is ook “Groot Leiden” interessant. Werving van jonge 

leden vooral gericht op de hoogste groepen van de basisscholen in de diverse wijken van 

Leiden. Behoud via competitie, trainingen en evenementen. 

 

6. Breed kader 

Voor trainingen aan uiteenlopende groepen zijn 6 – 8 trainers nodig. Dat betekent dat er 

gemiddeld jaarlijks een trainer opgeleid moet worden. Voor de technische begeleiding van 

de jeugd zijn zo’n 6 enthousiaste leden nodig. Ook hier is een probleem. Voor het gebouw, 

inkoop en schoonmaak drie mensen. Daarnaast een betrokken bestuur van 5 -7 mensen. En 

een jeugdcommissie van 5 mensen. Inschakelen van scholieren in het kader van 

maatschappelijke stages biedt kansen. 

 

7. Goed financieel beheer 

Als relatief grote vereniging met een eigen gebouw staan we financieel sterk. Van belang is 

na te gaan welke nieuwe financiële bronnen er mogelijk zijn. Voor het adequaat reageren is 
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het van belang om tijdig over goede financiële informatie te beschikken. Versterking van de 

financiële functie is nodig. 

 

DOELSTELLINGEN BELEID 2012 - 2016 

 

1. Toptafeltennis  

A. de selectietraining traint minimaal twee keer per week 

B. het eerste damesteam speelt in de eerste divisie  

C. het eerste herenteam speelt in de tweede divisie en het tweede in de 

hoofdklasse 

D. top tien jeugd (2 teams jongens, meisjes) sluit in niveau aan bij de top senioren 

E. landelijke spelers leiden we vooral zelf op 

 

2. Jeugdbeleid  

A. er zijn aantrekkelijke activiteiten voor jeugdige leden 

B. structurele jeugdbegeleiding bij toernooien en competitie 

C. er is een actieve jeugdcommissie 

D. elk jaar worden jeugd clubkampioenschappen gehouden 

 

3. Breedtesport / Recreatiesport  

A. minimaal 70% van de leden speelt competitie 

B. goede communicatie over de competitie via de captains 

C. vaste huldigingmomenten kampioenteams  

D. sport overdag vindt minimaal drie keer in de week plaats 

E. er zijn specifieke trainingen voor breedtesportgroepen 

F. elk jaar organiseren we in december clubkampioenschappen 

G. in het voorjaar externe toernooien 

H. jaarlijks is er een aantrekkelijk slotfeest 

 

4. Accommodatie en materiaal  

A. elk jaar vindt een ontruimingsoefening plaats 

B. een belangrijk deel van de leden is geïnstrueerd over EHBO en de AED 

C. alle noodzakelijke onderhoud van het Oude Posthuis wordt uitgevoerd 

D. Elke vier jaar zijn de tafels vervangen door nieuwe 

 

5. Ledenwerving en behoud  

A. elk jaar werven we minimaal 10 jeugdspelers 

B. we behouden de groep van 18 – 30 jaar 

C. in 2016 hebben we minimaal 230 leden  

D. we leiden minimaal drie nieuwe eigen trainers op 

 

6. Uitstraling en communicatie 

A. alle Docos leden dragen via moderne en uniforme kleding de club uit 

B. elk jaar komen we minimaal één keer in de locale pers 

C. zes keer per jaar komt een aantrekkelijk clubblad uit 

D. de website is up – to – date  

E. we onderhouden goede relaties met de gemeentelijke sportwereld en de NTTB 
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F. bestuur reageert adequaat op vragen van leden 

 

7. Financiën  

A. er is een sponsorbeleid 

B. behoud en uitbreiding van de club van 50 

C. de exploitatie is gericht op jaarlijkse reservering voor tafels en onderhoud 

D. na elk kwartaal is er een overzicht ten behoeve van bijsturing 
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Bijlage 2 

Jeugdbeleids- en ledenwervingsplan 2016-2021 

 

Inleiding 

Zoals in het jaarverslag te lezen is, heeft Docos de laatste jaren een kleinere jeugdafdeling 

gekregen en is het ledenaantal in zijn geheel teruggelopen. Op dit moment zijn er ongeveer 

35 actieve jeugdleden. Verder constateert het bestuur dat er relatief weinig meisjes lid zijn. 

En tot slot zien we dat de vereniging relatief weinig leden tussen de 18 en 30 jaar heeft. 

 

Daarnaast is het niveau gemiddeld gesproken gedaald. Er zit een gat tussen oudere en 

jongere (beginnende) jeugdleden, waardoor de verwachting is dat het niveau de komende 

jaren terugvalt van landelijk naar afdelingsniveau. 

 

Deze situatie is aanleiding voor het bestuur om de komende jaren meer aandacht aan de 

jeugdafdeling te willen besteden en extra activiteiten op het gebied van ledenwerving te 

ontplooien. 

 

In deze nieuwe versie van dit beleidsplan is het onderdeel ledenwerving toegevoegd en zijn 

de doelstellingen verder uitgewerkt met concrete activiteiten. 

 

Dit beleidsplan is een voortschrijdend beleidsplan. De resultaten worden jaarlijks 

geëvalueerd. Naar aanleiding van deze evaluatie stelt het bestuur de activiteiten en 

doelstellingen bij en biedt het bestuur de ALV zo mogelijkheid om jaarlijks bij te kunnen 

sturen. 

 

Doelstellingen 

Het bestuur wil de onderstaande doelstellingen behalen. Om deze doelstellingen te 

realiseren trekt het bestuur 5 tot 7 jaar uit. Met het plan is gestart in 2015. 

 

Werving en behoud 

• Gezonde en stabiele vereniging  

◦ In elke leeftijdscategorie van de jeugd (welp, pupil, cadet, junior) minimaal 10 

jeugdleden 

◦ In elke leeftijdscategorie 20-30 leden 

◦ Elk jaar een instroom van 20 beginnende jeugdleden en 20 seniorleden 

◦ Totale grootte van de jeugdafdeling tussen de 50 en 60 jeugdleden 

◦ Verhouding tussen jongens en meisjes c.q. heren en dames: 70%-30% 

◦ Langdurig binnenhouden van (jeugd)leden (> 5 jaar) 

 

Spelkwaliteit: 
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• Goed spelniveau en spreiding over alle klassen 

◦ In elke afdelingsklasse bij de jeugd minimaal één team 

◦ In totaal 10-12 jeugdteams en 25-30 seniorenteams 

◦ Elke jaar starten twee tot drie teams met beginnende jeugdleden 

◦ Elk seizoen twee jeugdteams op landelijk niveau 

◦ Minimaal één landelijk seniorenteam 

◦ Voldoende gediplomeerd kader  

◦ Goed bezette trainingsgroepen 

▪ Sterke selectie van 10-12 spelers 

▪ Selectiespelers die minimaal drie keer trainen 

▪ Meerdere trainingsgroepen van 12-14 spelers 

◦ Jeugdleden en top van de vereniging trainen minimaal twee keer per week 

 

Activiteitenplannen 

In onderstaande tabel zijn de doelstellingen verder uitgewerkt in concrete activiteiten. Per 

activiteit is aangegeven wat de status er van is, aan welke doelstelling deze activiteit 

bijdraagt en wat eventuele resultaten zijn. 

 

Activiteit Status Bijdrage aan Resultaten 

Promotie bij winkelcentra: 

• Diamantplein 

• Stevenshof 

• Bevrijdingsplein 

Gestart Werving Ledenwerfactie bij 

Bevrijdingsplein: veel 

aanloop en enkele 

geïnteresseerden, ook 

senioren 

Tafeltenniclinics organiseren: 

• Basisscholen (contact via 

leerkrachten en 

combinatiefunctionarissen) 

• Middelbare scholen 

• Buurthuizen 

• Clinic met MJ tafeltennis 

• Japanse kinderen ihk 

Japanproject 

Deels mee 

bezig; verder 

uitbouwen 

Werving Clinics voor 

Stevenshofscholen: Veel 

aanloop, niet direct nieuwe 

leden 

Clinic bij buurthuis 

Morschwijck: veel aanloop, 

enkele geïnteresseerden, 

geen leden 

Beginnerscursussen organiseren. In 

2016-2017 willen we met de 

Schoolsportcommissie overleggen 

hoe we meer deelnemers kunnen 

krijgen 

Mee bezig Werving Laatste jaren minder animo 

via Schoolsportcommissie. 

Cursus voor 6-9-jarigen 

afgelast wegens gebrek aan 

deelnemers. Twee nieuwe 

jeugdleden uit 

voortgekomen 

Draaiboeken maken voor 

ledenwerfacties 

Niet gestart Werving  
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Activiteit Status Bijdrage aan Resultaten 

Afdrukken ledenwervingsflyers Gestart Werving Nieuwe flyer 

Organiseren van 

Scholierentoernooien 

Mee bezig Werving Geen nieuwe leden uit 

voortgekomen 

Vrienden- en vriendinnentoernooi Niet gestart Werving  

Stimuleren om introducees mee te 

nemen naar de trainingen 

Gestart Werving Geen nieuwe leden uit 

voortgekomen 

Vrijwilligers zoeken om te helpen bij 

ledenwerving: 

• Ouders 

• Leden van de club 

• ROC 

• … 

Deels gestart Werving Enkele nieuwe jeugdleden 

die assisteren bij 

ledenwerfacties 

Ouder/kind-toernooi Gepland Behoud 

(betrokkenhei

d van de 

ouders) 

 

Spelletjesavond organiseren Niet gestart Behoud  

Deelname toernooien en competitie Mee bezig Behoud & 

spelkwaliteit 

Jeugdleden die wedstrijden 

spelen, blijven langer lid 

dan recreatieve leden en 

deze gaan sneller vooruit in 

spelniveau. 

Deelname meisjescompetitie Gestart Behoud 

(meisjes) 

Het afgelopen seizoen 

heeft Docos met een 

meisjesteam meegedaan 

aan de nieuwe 

meisjescompetitie van de 

afdeling West. 

Stimuleren van deelname aan 

beginnerstoernooien en –

wedstrijden (bijvoorbeeld 

opstaptoernooien) 

Niet gestart 

 

Behoud & 

spelkwaliteit 

 

Stimuleren om aan meerdere 

trainingen deel te nemen 

Mee bezig Behoud & 

spelkwaliteit 

Jeugdleden die meer 

trainen gaan sneller 

voorruit en blijven langer 

lid 

Aanbieden individuele trainingen Mee bezig Spelkwaliteit Jeugdleden die individuele 

trainingen krijgen gaan 

sneller voorruit.  

Aanbieden begeleiding tijdens 

wedstrijden 

Mee bezig Spelkwaliteit  Jeugdleden die een coach 

hebben, gaan sneller 

voorruit. 

Zoeken van vrijwilligers voor het 

begeleiden van jeugdleden tijdens 

wedstrijden 

Gestart Spelkwaliteit  Enkele ouders zijn gaan 

helpen 
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Activiteit Status Bijdrage aan Resultaten 

Organiseren van de cursus voor 

Tafeltennisbeleider-1 

Niet gestart Spelkwaliteit  

Spelregels en gedragsregels 

bijbrengen aan ouders en spelers 

Gestart Spelkwaliteit  

Jeugduitjes organiseren: Taptoe, 

bowlen, attractiepark, zwemmen, 

midgetgolf, lasergame, karten, naar 

de kermis met Leidens ontzet,… 

Deels mee 

bezig.  

Behoud  

Leren van andere verenigingen Niet gestart Werving & 

Behoud & 

spelkwaliteit 

 

Jeugdkamp Niet gestart Behoud & 

spelkwaliteit 

 

Opwarmtoernooi Niet gestart Spelkwaliteit  

Trainingsweekenden Deels gestart Spelkwaliteit Aan het begin van het 

seizoen hebben we een 

trainingsweekend 

georganiseerd 

Procentenjager = prijs voor de 

speler met de hoogste percentage 

Niet gestart Spelkwaliteit 

& Behoud 

 

Laddercompetitie Mee bezig Behoud & 

spelkwaliteit 

Grotere uitdaging om tegen 

andere jeugdleden te 

spelen. Er is een 

handicapsysteem 

Elk nieuw jeugdlid ontvangt een 

nieuw batje 

Mee bezig Werving van 

leden & 

Spelkwaliteit 

Potentiële leden worden 

sneller lid, hebben direct 

goed materiaal en leren 

daardoor eerder beter 

spelen. 

Standaardmateriaal zoeken voor 

diverse doelgroepen: beginners, 

beginnende competitiespelers, 

gevorderde competitiespelers 

Mee gestart Spelkwaliteit Juiste materiaal voor de 

juiste speler 

Meer aandacht op websites, 

Facebook en clubblad over de 

resultaten van de jeugd 

Mee gestart Behoud  Jeugdleden en ouders 

vinden het leuk om over 

zichzelf te lezen. Goede 

resultaten van anderen 

werkt stimuleren 

Benaderen bedrijven, o.a Bio 

Science Park 

In 

ontwikkeling 

Werving  

Contact leggen met Universitair 

sportcentrum voor het werven van 

studenten 

Mee bezig Werving  
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Activiteit Status Bijdrage aan Resultaten 

Beginnersproject met ouderen i.s.m. 

Libertas, Raduius Welzijn, Activite 

(Welzijn op recept, bewegen op 

recept 

In 

ontwikkeling 

Werving  

Quadraat huiswerkbegeleiding / 

Sportcursus 

In 

ontwikkeling 

Werving  

 

Financiële paragraaf 

Voor de begroting van 2016-2017 neemt het bestuur extra kosten op voor ledenwerving, 

denk hierbij aan meer geld voor de vrijwilligersvergoeding, het huren van aanhangwagen of 

busje voor vervoer van tafels voor de tafeltennisclinics en het afdrukken van 

ledenwervingsflyers. 

 

Het bestuur denkt voor komend verenigingsjaar een investering van 2500 Euro nodig te 

hebben. Vanuit de balans wil het bestuur ongeveer 700 Euro van de reservering van 

jongerenproject hiervoor activeren. Daarnaast wil het bestuur een investering van ongeveer 

1800 Euro doen. 

 

Het bestuur verwacht door het werven van leden meer contributie en barinkomsten te 

ontvangen, waarmee de vereniging deze investering op de lange termijn weer terug gaat 

verdienen. Daarnaast wil het bestuur voor enkele van de activiteiten een bijdrage vragen, 

waarmee de investering deels gedekt wordt. Denk bijvoorbeeld aan een bijdrage voor 

beginnerscursussen. 

 

Het bestuur gaat verder op zoek naar externe financieringsbronnen. De NTTB biedt een 

optie om projecten voor onder andere ledenwerving in te dienen. Het bestuur wil bij de 

NTTB een project gaan indienen om daarmee een deel van de benodigde investeringen te 

kunnen dekken. 

 

Tot slot wil het bestuur enkele activiteiten kostenneutraal uitvoeren. Hierbij denkt het aan 

voor Docos kosteloze samenwerking met combinatiefunctionarissen, (basis)scholen en 
buurthuizen.  


